
Coordinació Districtes

ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 3

Núm.: 1/2023
Caràcter: ORDINARI
Data: 11 d’abril de 2023
Horari: De 18:30 h (segona convocatòria) a 19:20 h
Lloc: Centre Cívic Alcalde Morera

Hi assisteixen:

Sofia Cordero Garcia Vicepresidenta

Pau Hernández Del Águila Representant Grup Municipal ERC-MES

Lluïsa Romero Barrientos Representant Grup Municipal Junts per Terrassa

Ton Vilageliu Jiménez Representant suplent Grup Municipal Tot per Terrassa

Manuel Ávila Lorca Representant AV Can Palet

Francisco Utrera Cabrera Representant AV Guadalhorce

Xavier Vives Batlle Representant AV Segle XX

Alba Nos i Melich Representant AS d’entitats de dones

Mounir Chkat Aadi Representant AS d’entitats ciutadania i drets civils

Magdalena Aguilar García Representant AS d’entitats de gent gran

Josep Rodríguez Montserrat Representant AS d’entitats juvenils

Josep Oriol Ventura Caellas Representant Comunitat educativa secundària

Membres excusats:

Mònica Polo Rubia Presidenta

Membres absents:

Mercè Corbera Penalva Representant Grup Municipal PSC

Gonzalo Díaz Hernando Representant Grup Municipals Ciutadans Terrassa

Jose Luis Iguña Salvador Representant AV Can Jofresa

Pedro José Limón Fernández Representant AS d’entitats culturals

Ana María Ferrer Alarcón Representant AS d’entitats solidàries

Rafael Morante Lorca Representant AS d’entitats solidàries

Mohamed El Asri Representant AS d’entitats juvenils

Anna Ceballos Villach Representant AS d'entitats educatives

Yolima Elisabeth Villada Garzón Representant AS d'entitats educatives

Isabel Parra Viudez Representant AS d'entitats esportives

També hi assisteixen:

Sara Gallés Vilaplana
Tècnica mig especialista de gestió A. Servei Promoció
Gent gran

Noel Duque Alarcón Tinent d’Alcalde

Miquel Pérez Almudaina Director Àrea Estructura Territorial i Atenció Ciutadana

Cristina Álvarez Guerrero Cap del Servei de Coordinació de Districtes

Lluïsa Pérez Azcárate Secretària
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Acta aprovada . Signada per la Vicepresidenta, Sra. Sofia Cordero García en
data 15 de juny de  2023
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Ordre del dia

1.  Aprovació de l’acta del Consell Municipal del dia 21 de novembre de 2022
2.  Consell  Municipal  del  Districte  3  2019-2023.  Dades  generals,  dinamització  i  Barris
Saludables
3.  Seguiment Projecte Lligams. Xarxa d’atenció a persones en situació de soledat del Districte 
4.  Informacions de Presidència
5. Precs i preguntes
6. Consultes de la ciutadania

Desenvolupament de la sessió

Obre la sessió la vicepresidenta del Consell, la Sra. Sofia Cordero, dona la benvinguda a tots
els consellers i conselleres. Excusa a la Sra. Mónica Polo que, per motius de força major, no
pot assistir a la reunió del Consell. 

Explica que la participació ciutadana és fonamental per a la bona salut de la democràcia, i totes
les persones tenen dret a incidir en l’acció dels governs més enllà de les eleccions.

Els consells municipals de districte són els espais formals de participació territorials, on un grup
de  persones  (entitats,  col·lectius,  ciutadania  i  representants  municipals)  es  reuneixen
periòdicament per debatre i fer propostes per millorar els districtes.

L’objectiu és impulsar i desenvolupar la participació en els districtes amb la finalitat d’apropar la
gestió municipal i la ciutadania i vetllar per una política municipal que millori la qualitat de vida
dels veïns i les veïnes del territori.

Indica que aquest serà el darrer Consell del mandat 2019 - 2023.

Les persones membres del plenari dels consells cessaran automàticament per finalització de
mandat.

El mandat del consell municipal de districte coincidirà amb el de la corporació municipal i, per
tant,  es renovarà en la seva totalitat amb motiu de l’inici  de cada nou mandat. Per tant,  la
totalitat  de  les  persones  membres  del  plenari  cessarà  automàticament  per  finalització  del
mandat, que coincideix amb la data de celebració del Ple constitutiu de l’Ajuntament.

Els  consells  de  participació  hauran  d’entrar  en  funcionament  durant  els  sis  mesos
immediatament posteriors a la constitució del Ple municipal que es derivi de la celebració
de les respectives eleccions municipals.

1. Aprovació de l’acta del Consell del dia 21 de novembre de 2023

La Sra. Sofia Cordero pregunta si hi ha alguna esmena a fer a l’acta de l’ anterior reunió del
Consell Municipal de Districte. Com no n’hi ha cap, s’aprova  l’acta.

2.  Consell  Municipal  del  Districte  3  2019-2023.  Dades generals,  dinamització  i  Barris
Saludables
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La Sra. Sofia Cordero obre aquest punt  i passa la paraula a la Sra. Lluïsa Pérez que explica el
contingut  de  l’ANNEX 1,  power point  amb la  presentació del  resum del mandat al  Consell
Municipal del Districte 3. Diu que s’enviarà per correu electrònic la memòria.

3. Seguiment projecte Lligams. Xarxa d’atenció a persones en situació de soledat del
Districte 3

La Sra. Sara Gallés explica que el  passat 2022 en format “pilot”,  l’Ajuntament de Terrassa
(Servei Promoció de la Gent Gran) i Creu Roja van posar en marxa el projecte “Lligams” al
Districte 3 de la ciutat.

Explica  que  avui  us anunciem que aquest  projecte  es  consolida  al  territori.  Es  tracta  d’un
projecte  comunitari  que  té  la  missió  d’abordar  els  casos  de  soledat  de  les  persones  que
resideixen  en  aquest  districte.  Segons  diferents  estudis  s’ha  demostrat  que  la  soledat  pot
afectar la salut de totes les persones, no només a les persones grans, i és per això que des de
l’Ajuntament hem apostat per atendre a totes les persones que tinguin aquesta necessitat. Creu
Roja posa a l’abast tots els seus recursos professionals i de voluntariat per realitzar diferents
accions al  territori  que permetin detectar els casos de persones que es troben en aquesta
situació  i  dotar-les  d’eines  per  abordar  de  formar  personalitzada  aquestes  situacions.
Destaquem  que  l’abast  comunitari  d’aquest  projecte  permetrà  que  hi  puguin  intervenir
establiments comercials, entitats, persones voluntàries i la població en general.

Diu que potser alguns de vosaltres ja coneixeu aquest projecte, doncs ja s’han realitzat algunes
accions de sensibilització, però estigueu atents doncs durant aquest any s’ampliaran aquestes
accions amb l’objectiu de donar a conèixer el projecte a tota la població i es puguin detectar els
diferents casos que necessitin la nostra ajuda.

Estem segures que serà tot un èxit i us animem a participar.

Veure ANNEX 2 (memòria)

Comenta que s’ha editat una guia de lectura fàcil del Pla Local per a un envelliment integral de
Terrassa i que ha portat exemplars, per si algú els vol.

4. Informacions de presidència

La Sra. Sofia Cordero informa sobre els temes següents:

CONCURS D’IDEES DEL NOU EQUIPAMENT A L’ANTIC SOLAR DE LA FÀBRICA SAIFA
KELLER.

Informa  que s’ha adjudicat el Concurs d’idees amb intervenció de jurat, per la selecció de la
millor proposta arquitectònica del nou equipament Saifa Keller al barri de Can Palet.

El dia 6 de març es va publicar al perfil  del contractant l'adjudicació i  els panells de les 12
propostes presentades. 

Per tal de poder-vos explicar el procés del concurs d’idees i la proposta guanyadora, el dimarts,
14 de març es va realitzar una presentació a càrrec de l'equip guanyador.

ENQUESTA:

Informa que us farem arribar una enquesta sobre el funcionament del Consell  Municipal de
Districte  per  tal  que  ens  doneu  la  vostra  opinió  i  pugueu  fer  aportacions  de  millora.  Us
demanem, si us plau, que ens doneu resposta abans del dia 21 d’abril.
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5. Precs i preguntes

El Sr. Pau Hernández Del Águila demana si podem tornar a enviar un correu amb informació de
les obres del Districte 3

La Sra. Lluïsa Pérez li respon que si.

El Sr. Manuel Ávila comenta que a la riera hi ha aigües fecals, que ho han denunciat amb una
instància i que no han rebut resposta de l’Ajuntament.

La Sra. Lluïsa Pérez li respon que la darrera resposta era que el servei ho tenia en compte i
que estaven esperant una intervenció de l’ACA. Comenta que demanarà resposta al Servei de
Medi Ambient.

El Sr. Josep Rodríguez comenta que l’Escola Auró estarà en obres a l’estiu i que necessiten un
espai per fer els  Casals d’estiu. Del 26 de juny a finals de juliol, de 9-16 h i per uns 130
infants. Demana que s’habiliti el centre cívic, algun institut, ...

El Sr. Noel Duque comenta que faran la consulta als diferents serveis implicats per donar una
solució.

El Sr. Francisco Utrera explica que s’han d’optimitzar els espais del territori.

El Sr. Xavier Vives diu que al Segle XX l’Esplai fa activitat al Casal Cívic.

La Sra. Sofia Cordero demana que també hi hagi un Casal d’estiu al barri de Xúquer.

El Sr. Noel Duque li respon que el servei estudiarà la proposta.

La Sra. Sofia Cordero reitera la necessitat d’una línia de bus que connecti el barri de Xúquer,
directa,  amb el  CAP Sud,  les  escoles  i  instituts;  que ha vist  noves  línies  al  barri  de  Can
Parellada.

La  Sra.  Magdalena  Aguilar  diu  que  hi  ha  molta  gent  gran  que  necessita  una  línia  sense
transbordament per arribar al metge i que, ara, no la tenen.

La  Sra.  Sofia  Cordero  comenta  que  ella  ha  presidit  la  sessió  però  que  ha  trobat  a  faltar
acompanyament polític per part de l’Ajuntament per substituir a la presidència.

El Sr. Manuel Ávila comenta que les preguntes d’aquest consell no es contestaran perquè és
l’última sessió del mandat.

La Sra. Lluïsa Pérez diu que es prenen nota de les consultes.

El  Sr.  Manuel  Ávila  reitera  la  queixa  del  veïnat  del  carrer  Germà  Joaquim  respecte
l’incompliment d’aturada dels motors dels autobusos a la parada que hi ha davant de l’escola
Auró. Demana si es pot avançar el canvi de la parada de regulació horària abans del setembre i
que, sobretot, aturin els motors al matí (de 5-8h) i els caps de setmana de matinada (Bus de
Nit).

El Sr. Xavier Vives diu que s’ha de complir la norma.

La Sra. Lluïsa Pérez comenta que és una queixa reiterada i que Mobilitat farà el canvi  de
l’aturada de motors a la parada del CAP Sud al setembre.

El Sr. Miquel Pérez comenta que ho tornarem a comentar a Mobilitat
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El Sr.  Mounir  Chikat  pregunta sobre una  planxa de ferro que cobreix la calçada al  carrer
Menéndez y Pelayo (clavegueram) i que porta més d’un any. També es queixa de l’estat del
manteniment de voreres i calçada al barri, en especials als carrers Bages i Germà Joaquim.

La Sra. Lluïsa Pérez respon que és un tema privat i des d’Urbanisme estan fent requeriments a
la propietat.

La Sra. Sofia Cordero explica que al barri de Xúquer hi ha problemes de seguretat i convivència
amb una  família que viu en un local i provoca molèsties per soroll, barbacoes... Es queixa
que, quan truquen a Policia, tot i que és un tema que s’arrossega des de fa molts anys, no
estan informats i no poden intervenir.

També  li  comenta  al  Sr.  Noel  Duque  que  hi  ha  pendent  una  reunió  per  parlar  de  la
dinamització als diferents espais públics del districte i també dels Casals d’estiu al barri.

El Sr. Noel Duque diu que si, que es farà la reunió i que s’està intervenint amb el tema del local
a tots els nivells.

La Sra.  Lluïsa Pérez comenta que Urbanisme ha informat  que s’han iniciat  les actuacions
judicials per part de la propietat.

El Sr. Manuel Ávila pregunta com està el tema de les molèsties dels locals d’oci del polígon
industrial de Santa Eulàlia. 

La Sra. Sofia Cordero diu que ha millorat però perquè fa fred.

La Sra. Lluïsa Pérez explica que hi ha un dispositiu policial a la zona cada cap de setmana i
que els  Serveis  de Medi  Ambient  i  Activitats  han fet  inspeccions  i  requeriments als  locals
perquè tinguin tot conforme a la normativa.

El Sr. Josep Rodríguez pregunta per la constitució del nou Consell de Districte. 

La Sr. Lluïsa Pérez respon que la constitució del nou consistori serà a mitjans de juny i que, en
menys de 6 mesos, s’hauran de constituir els nous consells.

La Sra. Sofia Cordero comenta que s’haurien de fer més trobades i actuacions conjuntes entre
les entitats del Districte 3.

El Sr. Manuel Ávila es queixa de la manca d’informació als consellers i conselleres del canvi de
la partida pressupostària reservada pel projecte del nou equipament de la Saifa Keller a la
ZBE (Zona de Baixes Emissions). Creu que s’hauria d’haver informat al Consell.

La Sra. Magdalena Aguilar comenta que troba a faltar informació que han vist a la premsa
sobre l’ampliació del  CAP Sud i  la  construcció del  CUAP.  També comenta que aparquen
camions i furgonetes a l’aparcament del CAP.

La Sra. Lluïsa Pérez respon que era un dels temes que la Presidència volia comentar a la
reunió d’avui.

6. Consultes de la ciutadania

No hi consultes de la ciutadania

La Sra. Sofia Cordero s’acomiada de tots els conseller i conselleres i dona les gràcies per la
seva assistència.
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La Vicepresidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

Secretària Vicepresidenta

Lluïsa Pérez Azcárate Sofia Cordero García
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